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ZAPSINIK 1. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 25.7. ob 19 uri 

Kraj srečnja: Kašča 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

2 Franc Rebec podpredsednik P 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik P 

4 Marko Vuk sekretar P 

5 Jurij Bogataj zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster P 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost O 

    

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 6 od 7 članov UO. UO je sklepčen. 

DNEVNI RED: 

1. Izbor in potrditev štipendij za rotarijsko leto 2024-25. 

2. Sprejetje okvirnega plana aktivnosti za rotarijsko leto 2024-25 in potrditev 

aktivnosti za meseca september-oktober. (prilagam priponko z okvirnim planom). 

3. Uskladitev predlog glav dokumentov in dopisov za rotarijsko leto 2024-25 

4. Razno 

 

TOČKA 1 - Izbor in potrditev štipendij za rotarijsko leto 2024-25 

UO je obravnaval poročilo Komisije za štipendije (poročilo je v prilogi zapisnika in se 
šteje za sestavni del zapisnika). Letos je na razpis prispelo kar 21 prošenj. Večina je 
ustrezala pogojem razpisa. Ker je število prošenj močno preseglo sredstva s katerimi 
za ta namen v klubu razpolagamo, je komisija naredila predlog izbora 7 prejemnikov in 
1 enkratne pomoči v višini 300 €. 

Povzetek predloga komisije in predlagana finančna struktura sta razvidna iz naslednje 
tabel : 
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Vsem izbranim štipendistom namenimo mesečne štipendije. Edino Poloni Tavčar izplačamo 
pomoč v predlagani višini v enkratnem znesku. 

SKLEP 1: 

UO sprejme poročilo Komisije za štipendije. Soglaša s predlaganim izborom 
kandidatov in načinom izplačevanja štipendij. 

Soglaša tudi, da naslednje leto ne objavljamo razpisa, le preko šolskih pedagogov. 

Trenutno nepokriti del finančnih virov za štipendije v znesku 2550 €, bomo poskusil 
pokriti na naslednji način: 

- Franček povpraša Polycom za donacijo, 
- Katjuša koordinira delež donacije iz projekta Rastemo skupaj, 
- Člane pozovemo, da se s svojimi finančnimi prispevki (letnimi ali mesečnimi)  

vključijo v program botrstva  našega štipendijskega sklada. 
 
Če predlagani viri ne bodo zadostovali se kot vir za pokrivanje deficita štipendijskega 
sklada lahko uporabijo tudi prihodki, ki jih bo klub imel iz naslova namensko 
odstopljenih dohodnin. 
 
Izbrana kandidate o izbiri in podpisu pogodb obvesti predsednik komisije za 
štipendije Andrej Šubic. Tajnik mu po potrebi pomaga. Pogodbe za štipendije bo 
pripravil Franček. 
Datum podpisa pogodb je 12. 9. 2024. 
 
Dodatno k tej točki: 
 
Marko je  izpostavilo možnost, da vprašamo Ulija za možnost letošnjih štipendij 
njihovega distrikta ali nemške zveze distriktov,  za tuje študente v nemško govorečem 
področju, kot smo jih v preteklosti že imeli. Med našimi štipendisti bi za to npr. bili 
primerni Jakob Benedik in Leon Ravnikar. 
 

mesečna

štipendija

enkratna

štipendija SKUPAJ

namenske

donacije

Rastemo

skupaj

botrstvo

člani

donacija

Bergant

donacija

Polycom

donacija

hranarina SKUPAJ

brez

kritja

Brina Rant 175 1.750

Neža Igličar 175 1.750

Zala Vrečko 175 1.750 1.750

Neža Vrhunc 100 1.000 1.000

Polona Tavčar 300 300

Jakob Benedik 175 1.750

Leon Ravnikar  150 1.500

Jan Triler 150 1.500 1.500

11.300 3.250 1.000 1.500 500 1.000 1.500 8.750 2.550

?



 

 

 

 

3 
 

Janez kontaktira z Emanuelo in jo hkrati še vpraša po računu za startnino v okviru 
dobrodelnega plavanja za naše udeležence in kako je z imenovanjem Ulija za 
guvernerja. 

TOČKA 2 - Sprejetje okvirnega plana aktivnosti za rotarijsko leto 2024-25 in 
potrditev aktivnosti za meseca september 

UO je obravnaval predlog okvirnega plana aktivnosti za RL 2024/25, ki ga je pripravil 
predsednik in s tem v zvezi sprejel naslednji 

SKLEP 2: 

 
- UO sprejme predsednikov predlog okvirnega plan aktivnosti za RL/2024/25, 

kot je v prilogi tega zapisnika. 
- Tajnik posreduje plan aktivnosti članom s pojasnilom, da je plan za  celo leto 

treba razumeti okvirno, s tem da so pa aktivnosti za september fiksne. 

Vezano na to točko smo se tudi dogovorili: 

- Zaradi zasedenosti septembra z aktivnostmi in predvideno odsotnostjo 
nekaterih članov bo Urban pripravil praznovanje začetek oktobra. 

- Predsednik z Andrejem se dogovori za alternativen termin njegovega srečanja, 
skupne aktivnosti pa se usmerijo na: 

• srečanje članov Rotarijskih klubov Gorenjske , petek, 6.9.2024 

• Podelitev štipendij četrtek, 12.09.2024 …skupaj s predstavitvijo poletne 
šole ROTARACTA 

• Predstavitev medicinske humanitarne odprave v Ugando, četrtek, 
26.09.2024 

 

TOČKA 3 - Poenoten izgled 

Predsednik je podal predlog glave naših uradnih dokumentov za RL 2024/25, ki je usklajen z 
aktualno Rotary temo. 

SKLEP 3: 

Sprejme se nov izgled glave naših uradnih dokumentov, ki se bo uporabljala v RL 2024/25, 
kot je v prilogi zapisnika. Tajnik obvesti člane o nastali spremembi. 

Podan je bil predlog, da za novo naročilo klubskih majic in kapic. Pridobitev ponudbe sta 
ponudila Urban in Marko Murn. Ob tem je Marko V. spomnil, da smo pred časom preko 
distrikta vsi člani slovenskih Rotary klubov dobili lične kartice z  imeni in imenom kluba, ki se 
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pripnejo na obleko in nosijo na dogodkih, kjer je veliko rotarijcev, ki se med seboj ne poznajo. 
Kazalo bi jih pridobiti tudi za nove člane. 

SKLEP 4: 

Urban pridobi še manjkajoče podatke in damo povpraševanje (Urban, Marko M.) 

Upravni odbor potrdi majice konec oktobra….majice vsak član kupi zase, nekaj majic več bi 
morali kupiti za bodoče člane…. 

Tajnik preveri ali se na distriktu še da naročiti dobiti kartice z Rotary znakom in imenom 
člana. 

TOČKA 4 - Razno 

Jurij nam je poročal o udeležbi Davida, Jurija in Nine na dobrodelnem plavanju RC  München 
Flughafen. Odplavali so skupaj cca. 12km. Preko spleta se je prijavilo preko 300 plavalcev in so 
skupaj preplavali rekordno število dolžin cca. 17.000 dolžin. Najboljši je v 24h preplaval 52km, 
pri ženskah 51km. Spoznali so nekdanjega guvernerja, zraven so si ogledali mesto. Prespali so 
pri članih. Glavni prihodki so s strani spozorji/donatorji s katerimi imajo pogodbo in so zbrali 
okoli 15.000€. Medijsko so oglaševali na spletu (terme, mesto, rotary,…). 

Božično novoletni koncert in obeleževanje 20. obletnice kluba:Boštjan rezervira Sokolski dom 
za oba termina. 

- Predsednik se pogovori z Ano o možnih nastopajočih. 
- Urban je podal predlogo razstavi likovnih del učencev JJ – prodaja slik kot akcija 

za dobrodelno dražbo) v Sokolskem domu. 
- Marko je predlagal, da v tej začetni fazi, ko je še vse mogoče, pozovemo člane, 

k dajanju predlogov in pobud za dogodke vezene na obeležitev 20. obletnice 
kluba (v smislu brainstorminga) 

Omenjeni dve temi bosta v ospredju na naslednje srečanju UO po 20. avgustu. 

 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 


